
  

 

Protokoll till institutionsstyrelse 
Datum: onsdag den 06 december, 2023 

Tid: Kl. 13.00-15.00 

Plats: Runnströmsrummet 

Kallade: prefekt Neus Visa, stf. prefekt Mattias Mannervik, professor Antonio Barragan, 
professor Ylva Engström, universitetslektor Sabrina Büttner, Universitetslektor Qi Dai 
(Suppleant), Ekonom Anna Nilsson Rosin (Suppleant), doktorand Elena Afanaseva, doktorand 
Irene Alvarez (Zoom), doktorand Simon Prokisch 

Frånvarande: Claes Andreasson, Martin Jastroch, Tore Bengtsson, Kicki Ryman 

Sekreterare: Alexander Malmstedt 

Ärenden 

1. Antonio Barragan valdes till justerare  

2. Agendan godkändes 

3. Godkännande av förra mötets protokoll och ev per capsulam. Tidigare protokoll ligger på 
MBW’s intranät. 

4. Information från prefekten 

 
a. Neus informerar att vi har fått en Wallenberg Academy Fellowship. Ilaria Piazza 

kommer börja som gruppledare på MBW. Det har inte bestämts ett startdatum, 
mer info kommer. 

b. Vårt doktorandprogram är under granskning. Utbildningsrapporten är klar 
och inskickad. Kristina, Neus, Alexander och doktorandrådet har deltagit i 
arbetet. Nästa steg i processen är att vi kommer bli utvärderade på vår 
utbildningsrapport och tillhörande bilagor.  

c. Det pågår en lönerevision. Den första pågår just nu och den nästa kommer ske 
nästa år. Gruppledarna har fått information om detta. Doktoranderna har fått 
sin första löneförhöjning 2023-10-01 som kommer utbetalas retroaktivt och 
kommer få ytterligare en lönehöjning 2024-10-01. 

d. Det har skett en förändring i hur fakultetens pengar fördelas som baseras på 
prestation. Detta är en form av kompensationssystem. Troligtvis kommer detta 
inte påverka vår institution i någon högre utsträckning. 

e. Fakulteten har godkänt budgeten för 2022. Vi kommer få ungefär en halv miljon 
mer kronor. Detta kan dock vara en nettoförlust då kostnader ökat för hyror 
etcetera.  

f. Vi har fått resultat av våra forskningsansökningar, och vi har fått fem godkända 
anslag från Vetenskapsrådet. Vår andel av beviljade ansökningar är 36%, vilket 
är ett bra resultat i en nationell jämförelse.   

g. Vi har flera utlysningar av tjänster. Det är en tjänst som Assoc Prof in Molecular 

Cell Biology. En förkortad lista med kandidater kommer finns tillgänglig 21 
december. De utvalda kandidaterna kommer hålla presentationer och bli 
intervjuade 31 januari.  

https://www.su.se/department-of-molecular-biosciences-the-wenner-gren-institute/about-the-department/organisation/protocols-department-board-1.571976
https://www.su.se/department-of-molecular-biosciences-the-wenner-gren-institute/about-the-department/organisation/protocols-department-board-1.571976


  

 

h. Det pågår en rekrytering av en DDLS fellow in Cell and Molecular Biology. Detta 
är en position tillsammans med DDB och kanske ACES. Det är tre externa 
granskningar som pågår och som har deadline 14 januari. 

i. Patrick Bryant kommer börja sin tjänst hos oss som gruppledare i början på 
2024 som DDLS fellow. Hans huvudsakliga arbetsplats kommer vara SciLifeLab. 

j. Vi har en tredje rekrytering pågången, där två eller tre SciLifeLab fellows ska bli 
rekryterade. Fakulteten har skickat en förfrågan till institutionen att ta fram 
breda ämnen som vi kan rekrytera två eller tre personer inom. Institutionerna 
diskuterar nu tillsammans och försöker ta fram områden som kan presenteras 
till fakulteten. Förslagen presenteras i GLK nästa vecka. Följande ämnen har 
varit föremål för diskussion: 

i. Virus tillsammans med den matematiska institutionen.  
ii. Virusimmunologi tillsammans med DEEP 
iii. Artificiell intelligens. 
iv. RNA från forntida material.  
v. Biodiversitet och planetär biologi tillsammans med DEEP. 
vi. Neurobiologi med DBB. 

k. Neus informerar om att vi har nyligen haft val till IS där vissa förändringar i 
styrelsen kommer ske i nästkommande mandatperiod. Vi har även ett pågående 
val till strategigruppen.  

l. Lena Mäler kommer ta över som ny Dekan för den naturvetenskapliga fakulteten 
efter Henrik Cederqvist. Lena Mäler kommer vara Dekan för nästkommande 
mandatperiod 2024-01-01 – 2026-12-31. 

m. Fastighetsavdelningen har skickat ut en enkät för undersöka om vi kan använda 
våra lokaler mer effektivt. Detta för att minska lokalkostnader och frigöra 
utrymmen som inte behövs. Ett problem för fastighetsavdelningen är det är svårt 
att förhandla om nya lokaler och lägre hyror. Eventuellt kommer resultatet av 
enkäten kunna påverka förhandlingsläget. Ett problem för MBW är vi har svårt att 
flytta på våra lokaler på grund av vår infrastruktur som behövs för att bedriva 
forskningen.   

 
5. Beslutsärende – Beslut om antagning 

till forskarutbildning med 
forskarexamen som mål, se bilaga 1. 

Beslut: Styrelsen beslutar att 
Efstathios Nikolaos Vlachos antas till 
utbildning på forskarnivå från och 
med 2024-01-22 enligt de villkor 
som framgår av förslag till individuell 
studieplan enligt bilaga 1.

6. Beslutsärende – Beslut om 
Miljöhandlingsplanen för 2024. 
Bilaga 2. 

Beslut: Styrelsen beslutar att 
godkänna miljöhandlingsplanen 
enligt bilaga 2.

7. Beslutsärende – Utbetalning av 
forskningsstöd vid MBW för år 2023, 
se Bilaga 3. Bilagan skickas ut 2023-
12-01. 

Beslut: Styrelsen beslutar att 
godkänna utbetalning av 
forskningsstöd för 2023 enligt bilaga 
3.

8. Anmälningsärenden:  



  

 

- Memo GLK 2023-10-11, Bilaga 4 
- Minutes_ECF_Styrgrupp 20231027, Bilaga 5 
- Notes GLK day 2023-11-09, Bilaga 6 
- Prefektbeslut november 2023_Bihandledare Elena Afanaseva, Bilaga 7 
- Prefektbeslut oktober 2023_Val till IS, Bilaga 8 
- Protocol Lokalgruppen 2023-11-07, Bilaga 9  
- Protocol results of the election of the department board, Bilaga 10 

 

9. Övriga frågor 

- Det uppstod en diskussion angående om vi endast ska ha ett sätt att välja representanter 
till strategigruppen. Det diskuterades att det finns fördelar med flexibilitet, men 
samtidigt kan det leda till förvirring och påverka grupperna inom profilområdet olika, då 
antalet gruppledare skiljer sig åt. Vidare påpekades det att resultatet från IS kan ge en 
indikation på vilka som önskas representeras i strategigruppen men även vikten av 
representation när det gäller ålder och kön i beredande och beslutande organ. I samband 
med detta uppstod frågan om vi bör ändra förfarandet vid valet till IS och eventuellt ta 
bort profilområden. Frågan ska diskuteras vid nästa val till institutionsstyrelsen. 

- Neus informerade om att det kommer vara ett informationsmöte innan minglet den 19 
december. Informationsmötet kommer vara i G-salen.  

- Neus tackar för året som varit och alla som deltagit på institutionsstyrelsens möten 
under det gångna året. 
 

10. Mötet avslutas 

 

Vid protokollet                                       Justeras                                                   Ordförande  
                          
 
Alexander Malmstedt                          Antonio Barragan                                  Neus Visa 


